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Abstract (en)
The invention relates to a plastic-coated paper or cardboard, wherein polypropylene has been applied to the paper by the coextrusion technique as
a barrier layer either with a terpolymer, based on ethylene/acrylate esters with 5 - 15 % by volume of acrylate ester and 2 - 5 % by volume of maleic
anhydride, the remainder being ethylene, as adhesion promoter or with a copolymer as adhesion promoter, especially an ethylene/propylene random
copolymer with a mean ethylene content of especially 2 - 4 % by volume.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein kunststoffbeschichtetes Papier/Karton, bei dem in Coextrusionstechnik auf das Papier Polypropylen als
Sperrschicht entweder mit einem Terpolymer als Haftvermittler auf der Basis von Ethylenacrylsäureester mit 5 - 15 Vol.% Acrylsäureester und 2 -
5 Vol.% Maleinsäureanhydrid und Rest Ethylen oder mit einem Copolymerisat als Haftvermittler, insbesondere einem Random-Copolymerisat aus
Ethylen-Propylen mit einem mittleren Ethylengehalt, insbesondere von 2 - 4 Vol.%.
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